
KOMISJA osranr, KULTOM, SPOSTO, 
ZDROWIAI POMOCY SPOŁECZNA 

RADY GMINY 
Lasowice Wielkie 

Protokół nr 6/2019 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy 
Społecznej Rady Gminy Lasowice Wielkie z dnia 23.10.2019r 

Komisja obradowała w Sali Ślubów Urzędu Gminy Lasowice Wielkie w dniu 23.10.2019r. w 
składzie: 

1. Świerc Gabriela - przewodnicząca 
2. Dzierżyński Krzysztof-z-ca przewodniczącej 
3. Woźny Wioletta - członek 
4. Schudy Klaudia - członek 
5. Kisiel Piotr-członek 
6. Lipiński Jerzy-członek 

oraz Z-ca Wójta Gminy Lasowice Wielkie Krzysztof Lech, dyrektorzy: ZSP w Lasowicach 
Wielkich Tomasz Jurczyk i ZSP w Chocianowicach Bronisław Wachecki, przewodniczący Rady 
Gminy Kinder Rajmund, sołtys i radna wsi Jasienie Prochota Gabriela oraz przedstawicielka 
rodziców dzieci uczęszczających do Przedszkola Samorządowego w Jasieniu. 

Tematami posiedzenia były: 

1. Analiza infornriacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Lasowice Wielkie 
w roku szkolnym 2018/2019. 

2. Analiza frekwencji dzieci w przedszkolach dwuoddziałowych w Lasowicach Wielkich, 
Chudobie i Jasieniu. 

3. Rozpatrzenie- analiza pism: 

- Pismo ZGSP w Chocianowicach z dnia 7.10.2019r dotyczące odpowiedzi na pismo Pani 
Sołtys wsi Jasienie w sprawie drugiego oddziału przedszkola w Jasieniu, 

- Pismo ZGSP w Lasowicach Wielkich dotyczące frekwencji w przedszkolach w Chudobie i 
Lasowicach Wielkich , 

- Pismo ZGSP w Chocianowicach z dn. 15.10.2019r. dotyczące informacji o frekwencji, 
organizacji i kosztach drugiego oddziału przedszkolnego w Jasieniu. 

4. Informacja w sprawie dowozu uczniów do szkół w roku szkolnym 2019/2020. 

5. Analiza projektów uchwał: 

- w sprawie zmiany uchwały w sprawie zgłoszenia sołectwa Chocianowice do programu 
Sejmiku Województwa Opolskiego- „Odnowa wsi w województwie opolskim". 
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4.Sprawy bieżące. 

Rozpoczynając posiedzenie Komisji Przewodnicząca powitała wszystkich obecnych a w 
szczególności nowego członka Komisji Pana Jerzego Lipińskiego. 

Ad.l 

Komisja przeanalizowała informację o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie 
Lasowice Wielkie w roku szkolnym 2018/2019. W szczególności gratulacje należą się 
pedagogom pracującym w obu ZSP za bardzo dobre przygotowanie uczniów do egzaminów 
końcowych klas VI i VIII, których wyniki niejednokrotnie przewyższają wyniki ogólnopolskie. 

Ad.2 

Komisja przeanalizowała frekwencję dzieci uczęszczających do przedszkoli dwuoddziałowych 
w Chudobie, Lasowicach Wielkich i Jasieniu, która ogólnie jest dosyć dobra. Komisja 
przypomina, że w listopadzie i grudniu według deklaracji rodziców do przedszkola w Jasieniu 
ma być zapisana jeszcze dwójka dzieci, na chwilę obecną jak poinformował Pan Dyrektor nie 
wpłynęły jeszcze podania o przyjęcie tych dzieci. 

Ad.3 

Komisja przeanalizowała pisma: 

- Pismo ZGSP w Chocianowicach z dnia 7.10.2019r dotyczące odpowiedzi na pismo Pani 
Sołtys wsi Jasienie w sprawie drugiego oddziału przedszkola w Jasieniu i po wyjaśnieniach 
Pani Sołtys, Pana Dyrektora i przedstawiciela rodziców problematyczne spory zostały 
rozwiązane. 

Jednocześnie Przewodnicząca Komisji uczuliła występujących, aby wszelkie sprawy czy 
niezadawalające sytuacje zostały w pierwszej kolejności przekazywane Dyrektorowi, bo to on 
jest odpowiedzialny za prowadzenie podległych mu placówek. 

Komisja zapoznała się również z kosztami związanymi z uruchomieniem drugiego oddziału 
przedszkolnego w Jasieniu , które wynoszą 6 646,76 zł miesięcznie i są to koszty etatów 
nauczycielskich. 
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Ad.4 

Zastępca Wójta Gminy Lasowice Wielkie Pan Krzysztof Lech przedstawił Komisji informację w 
sprawie dowozu uczniów do szkół w roku szkolnym 2019/2020. Dowozy są realizowane 
darmowo dla uczniów w odpowiednich obrębach obwodów szkolnych. Dowóz ucznia do 
szkoły winnym obwodzie niż przynależy zapewnia rodzic. 

Ad.5 

Komisja przeanalizowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zgłoszenia 
sołectwa Chocianowice do programu Sejmiku Województwa Opolskiego- „Odnowa wsi w 
województwie opolskim" i pozytywnie go opiniuje, co poddano głosowaniu: 

Za-6 

Przeciw-0 

Wstrz.- 0 

Ad.G 

W sprawach bieżących Komisja została poproszona przez Zastępcę Wójta o 
przeanalizowanie możliwości wsparcia finansowego dla Szpitala w Kluczborku. Komisja 
skłania się ku dotacji celowej np. na budowę łącznika pomiędzy budynkami szpitalnymi. 

Na tym posiedzenie zakończono. Komisja obradowała od godz. 14.30 do 15.40. 

Podpisy Komisji 

1. Gabriela Świerc 

2. Krzysztof Dzierżyński 

3. Piotr Kisiel 

4. Klaudia Schudy 

5. Wioletta Woźny 

6. Jerzy Lipiński 

Protokołowała 

Świec Gabriela 
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